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Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Blazena Westerlund, tjänstgörande ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Lars Jonsson, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

 
 

                                                      
1
 De Handikappades Riksförbund – Stockholm  

2
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande ordföranden 

Blazena Westerlund och ledamoten Lars Jonsson. Justering sker torsdag 13 

oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 19 september 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 oktober 2011 

Ärende nr 3: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om vad stadsdels-

nämnden gör för Hökarängens friluftsförening 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Ny gruppbostad i Hökarängen – inriktningsbeslut 

Rådet undrade om tillgänglighetsaspekter kommer att hårdbevakas när 

boendet planeras, bland annat med tanke på att det placeras i en backe och 

att det kan vara lite mörkt där. Avdelningschef Per-Ove Mattsson svarade 

att alla detaljer fastställs senare, när ärendet åter tas upp av nämnden för ett 

genomförandebeslut. Rådet berörde också hyressättningen och Per-Ove 

svarade att hyran generellt ju är högre i nyproducerade bostäder.  

 

Ärende nr 7: Förslag till nytt föreningsbidrag 

Rådet tyckte att det föreslagna nya föreningsbidraget verkar överskådligt 

och bra. 

 

Ärende nr 8: Socialtjänsten i Farsta 2010 

Blazena Westerlund menade att rapporten var en sorglig läsning. Hon 

reagerade bland annat på att det är så många som får kommunalt 

bostadstillägg för handikappade, KBH. Att ha så låg inkomst att man har 

rätt till KBH innebär enligt Blazena inte ett gott liv, på det sätt som lagen 

om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) föreskriver. 

 

Ärende nr 9: Utmaning avseende driften av Farsta gruppbostäder 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Förslag till detaljplan för Tallkrogsvägen vid Tallkrogsplan 

Rådet uttalade att de planerade husen ligger mycket nära tunnelbanan där 

de elektromagnetiska fälten (EMF) är höga. Dessutom ska husen byggas i 

trä, ett material som inte skärmar av mot EMF. Innan husen byggs bör 

noggranna mätningar utföras, och valet av byggmaterial bör göras utifrån 

resultatet av mätningarna. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Per-Ove Mattsson hade ingenting särskilt att informera om den här gången. 

 

 



SID 3 (3) 

 

 
§ 5 Övriga frågor  

Tillgängligheten i Farsta Centrum: Rådets sekreterare berättade att pensionärs-

rådet vid sitt möte tidigare under dagen fått information av vice ordföranden 

Stig Åström och ersättaren Ove Svensson som själva hade kontaktat Atrium 

och fått beskedet att parkeringsplatserna kommer att märkas upp tydligare och 

att nya regler ska vara på plats senast vid årsskiftet. Stig och Ove har också 

framfört till Atrium ett önskemål om handikapplatser utanför gamla NK-huset. 

 

Delades ut information om invigningen av Aktivitetshuset Tuben, som 

pågår hela dagen torsdag 20 oktober. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 14 november 2011 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


